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Møteinnkalling  
 

Utvalg Dato Sted 
Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 kl. 17:00 Asker rådhus 

 

Merknad 

 
Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf. 66 90 92 22 eller e-post 
Politisk.sekretariat@asker.kommune.no 
Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær. 
 

 
   

Tematime kl. 17.00 – 18.00 

• Innføring i Askerkart. 

 

 

Sakskart  

Saker til behandling 

1/24 24/00382-1 Godkjenning av protokoll fra møte 29.11.2023 

2/24 22/21533-8 68/393 Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 _ 
Sluttbehandling 

3/24 22/16742-6 Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Referatsaker 
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R-
1/24 24/00589-1 Referatsaker - utvalg for plan og byggesak 

 

 

Asker, 11.01.2024 
Håvard Vestgren 
Leder i utvalg 

 
         



Asker
kommune

Reguleringsplan for Bjerkåsholmen115 -
Vollen båtservice
Presentasjon til 2. gangs behandling

Asker, 24.01.2024
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Bakgrunnforsaken

• Eksisterende virksomhet
• Uhensiktsmessig ogsliten

bygningsmasse
• Uryddige forhold både ift.

tillatelser og eiendom

I

I
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Planforslaget
• Arealformål kontor/industri - muliggjør

videreføring av eksisterende virksomhet

• Arealformål småbåthavn sørger for at
eksisterende bryggeanlegg er regulert i plan

LJ./ /ff1JI/ I
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Planforslaget
.J,I• '

• Rammer for bebyggelsen:
l 1 UJ

• Maks gesimshøyde defineres i plankartet

• Skal ha flate tak

• %BYA= 42%

• Byggegrenser følger i hovedsak
eksisterende bebyggelse - trekkes noe unna
naturreservatet

• Farger og materialer skal harmonere
med omgivelsene

I
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Endringer etter 1.gangs behandling
• Høringsuttalelser

• Fire uttalelser - hvorav kun en
hadde merknad
• Statsforvalteren

- Påpeker at deler av planområdet
ligger innenfor naturreservatet

- Skisserer to mulige løsninger - ta ut
området som overlappet, eller
synliggjøre forholdet gjennom
båndleggingssone i plankartet

687395

68/393
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Endringer etter 1.gangs behandling
• Tatt inn hensynssone H720 -

båndlegging

• Lagt til bestemmelse pkt. 3.2 med
føringer for H720

• Pkt. 2.1.1. i bestemmelsene har
fått tillegg om grøntareal

68/394
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Kommunedirektørens vurdering

Hensyn til miljø ivaretas på en god måte

Gir vesentlig bedre forutsetninger for mer moderne og miljøvennlig drift av virksomheten

R Samfunnsmessig positivt å ha båtverksted tilgjengelig i Indre Oslofjord

Bygningsmessige endringer anses som uproblematiske

Krav til utforming og fargebruk gjør at bebyggelsen vil gli vesentlig bedre inn i omgivelsene

I I sum har planforslaget positive konsekvenser for miljø og samfunn, og anbefales vedtatt som det foreligger
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Møteprotokoll 
 

Utvalg for plan og byggesak 

Dato Tid Sted 
24.01.2024 17:00 – 19:50 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Håvard Vestgren. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Håvard Vestgren (H)  
Nestleder Rikard G. Knutsen (FrP)  
Utvalgsmedlem Kirsti Kierulf (H)  
Utvalgsmedlem Anniken P. Elisenberg (H)  
Utvalgsmedlem Trond Ove Røed (H)  
Utvalgsmedlem Christian Skrede (V)  
Utvalgsmedlem Farah Ali (A)  
Utvalgsmedlem Helge Haugen (MDG)  
Utvalgsmedlem Christin Jeanette Gerner-

Mathisen (INP) 
 

   
 

 

Administrasjonen Direktør Eli Aubert 
Virksomhetsleder Ingvild Skaset 
Avdelingsleder Jørgen Tysseland 
Kommuneplansjef Tor Arne Midtbø 

Protokollfører Jorunn Sørlie Tryti      
 

Møtet ble satt med 9 medlemmer til stede. Det var ingen merknader til innkallingen 
eller habilitet. 
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Saksliste Side 

Saker til behandling 

1/24 24/00382-1 Godkjenning av protokoll fra møte 29.11.2023 3 

2/24 22/21533-8 Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115, gbnr. 68/393 - 
Sluttbehandling 

3 

3/24 22/16742-6 Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 4 

Referatsaker 
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Saker til behandling 

1/24 Godkjenning av protokoll fra møte 29.11.2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 1/24 
 

Leders forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra møte i utvalg for plan og byggesak 29.11.2023 godkjennes slik den 
foreligger. 

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokoll fra møte i utvalg for plan og byggesak 29.11.2023 godkjennes slik den 
foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

2/24 Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115, gbnr. 68/393 - Sluttbehandling 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 2/24 
2 Kommunestyret 30.01.2024 5/24 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
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1. Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 med plankart datert 05.09.2023 og 

tilhørende bestemmelser datert 24.10.2023 og retningsgivende dokumenter 
som beskrevet i bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

 
 

Behandling 

Saksbehandler Andreas Kvam Lyngstad innledet saken og svarte på oppklarende 
spørsmål. 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 med plankart datert 05.09.2023 og 
tilhørende bestemmelser datert 24.10.2023 og retningsgivende dokumenter 
som beskrevet i bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

3/24 Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 



 

  5/6 

2. Det gis følgende innspill til planen 

…. 

…. 

 

Behandling 

Knutsen (FrP) fremmet på vegne av H, V og FrP, følgende forslag til punkt 2: 

Utvalget stiller seg bak de vedtatte innspill som ble fremmet i utvalg for 
samfunnstjenester i møte 18.01.24. 

Kommunedirektørens forslag, punkt 1, ble enstemmig vedtatt. 

Forslag fremmet av Knutsen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Utvalget stiller seg bak de vedtatte innspill som ble fremmet i utvalg for 
samfunnstjenester i møte 18.01.24. 

 

[Lagre vedtak]  
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Referatsaker 

1. Liste over delegerte vedtak ble enstemmig tatt til orientering. 

2. Refereres fra dokumentjournal ble enstemmig tatt til orientering 

3. Presentasjon – Reguleringsplan for Bjerkåsholmen 115 

4. Røed (FrP) stilte spørsmål om følgende: 

-Renovasjonsløsninger nye boligprosjekter med flere boenheter/leiligheter. 
Direktør Aubert svarte på spørsmålet. 
 
-Oppfølging sandtaket på Verket.  
Kommuneplansjef Tor Arne Midtbø svarte ut. 
 
-Utviklingen på Øra 
Kommuneplansjef Tor Arne Midtbø svarte på spørsmålet. 
 
-Feil matrikkelføring på eiendom i Tofte 
Direktør Eli Aubert svarte ut. 
 
-Vurdering av prinsipielle klagesaker. 
Direktør Aubert og leder Vestgren svarte på dette.  

5. Haugen (MDG) stilte spørsmål om dispensasjon gitt på eiendommen 
Fjordveien 36. 

Direktør Eli Aubert svarte å spørsmålet og vil komme med ytterligere svar i 
neste møte. 

6. Leder Vestgren informerte om at det planlegges en studietur for 
utvalget 24 - 25.04.2024. 

7.  Det ble fra flere av utvalgets medlemmer tatt opp at rapportene som ligger 
under referatsaker ikke er så lette å forstå. Administrasjon vil sjekke ut om 
det er mulig med forbedringer.  
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/00382-1 Jorunn Sørlie Tryti 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 
 

 

Godkjenning av protokoll fra møte 29.11.2023 

Leders forslag til vedtak: 
 

1. Protokoll fra møte i utvalg for plan og byggesak 29.11.2023 godkjennes slik den 
foreligger. 

 

1. Sammendrag 
Vedlagt følger protokoll fra møte i utvalg for plan og byggesak 29.11.2023. 
 

 
 
 

Håvard Vestgren 
leder 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Protokoll Utvalg for plan og byggesak 29.11.2023 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/00382 Jorunn Sørlie Tryti 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 1/24 
  

Godkjenning av protokoll fra møte 29.11.2023 

Utvalg for plan og byggesak har behandlet saken i møte 24.01.2024 sak 1/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokoll fra møte i utvalg for plan og byggesak 29.11.2023 godkjennes slik den 
foreligger. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/21533-8 Andreas Kvam Lyngstad 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 
Kommunestyret 30.01.2024 
 

68/393 Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 - 
Sluttbehandling 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
1. Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 med plankart datert 05.09.2023 og 

tilhørende bestemmelser datert 24.10.2023 og retningsgivende dokumenter 
som beskrevet i bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

 

  
Illustrasjon 1: Oversiktskart, planområdet 
markert i rødt 

Illustrasjon 2: Planområdet markert, 
med flyfoto over området   

 

    



 

  2/9 

1. Sammendrag 
Reguleringsplanen legger til rette for videreføring av dagens virksomhet med 
båtverksted i rehabilitert/ny mer hensiktsmessig og moderne bebyggelse. 
Bebyggelsen planlegges større enn den som i dag er lovlig bygget på eiendommen, 
men ikke vesentlig større enn den som kunne ha blitt oppført iht. gjeldende 
reguleringsplan.  

Utbedringer og oppgraderinger av virksomhetens bygningsmasse er initiert for å 
legge til rette for videre og mer moderne, miljøvennlig drift av båtverkstedet. 
Kommunedirektøren mener at planforslaget er godt begrunnet og har positive 
virkninger for både samfunn og miljø. Planforslaget hensyntar naboskapet til 
naturreservatet og andre forhold på en god måte. Kommunedirektøren anbefaler at 
planforslaget vedtas som det foreligger. 
 

 
2. Bakgrunn for saken 
Reguleringsplanen er initiert på bakgrunn av oppgraderingsbehov for anlegget og 
bygningsmassen. Lokalene er uhensiktsmessige og slitne med behov for fornyelse. 
Deler av bygningsvolumene har ikke de nødvendige tillatelser, og noe ligger utenfor 
eiendomsgrensene. Reguleringsplanen skal rydde opp og sørge for et mer 
forutsigbart og langsiktig grunnlag for drift av virksomheten. 

Tidligere behandling 

Saken ble 1. gangs behandlet i Utvalg for Plan og byggesaker (innstilling vedtatt mot 
to stemmer) og Formannskapet (innstillingen ble vedtatt mot 2 stemmer) hhv 
26.04.23 og 02.05.23. Saken ble besluttet lagt ut til offentlig høring. Se vedlagt 
protokoll. Høringsfrist ble satt til 25.06.2023. 

Se saken med dokumenter på følgende link: 
https://www.asker.kommune.no/politikk/politiske-moter-og-
dokumenter/?v=l&mid=clajnigw900px0p0tds6gcdhw#result 

Ved 1. gangs behandling hadde mindretallet (SV og MDG) noen innvendinger: 

 Bekymret for økt sjøtrafikk som konsekvens av planforslaget (v/ f.eks. tilbud 
om el-lading og septikmottak), og at slik evt. økt sjøtrafikk ikke er utredet 

 Uheldig at byggene stenger for gjennomgang langs kysten til friareal nord for 
eiendommen 

 Feil at eksisterende solforhold vises med ulovlig plasthall. Uten denne ville det 
vært mer sol i øst enn vist. 

https://www.asker.kommune.no/politikk/politiske-moter-og-dokumenter/?v=l&mid=clajnigw900px0p0tds6gcdhw#result
https://www.asker.kommune.no/politikk/politiske-moter-og-dokumenter/?v=l&mid=clajnigw900px0p0tds6gcdhw#result
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Saksfremlegget og plandokumentene svarer langt på vei ut disse punktene, men 
Kommunedirektøren har for ordens skyld svart ut punktene konkret i eget vedlegg 
(vedlegg 15). 

Offentlig ettersyn 

Ved offentlig ettersyn av planforslaget innkom 4 uttalelser, med én merknad: 

• Statsforvalteren i Oslo og Viken, 23.06.23: Bemerker at planområdet omfatter 
en liten del av Bjerkås naturreservat, vernet i 2018. Tiltak innenfor dette 
arealet vil være avhengig av dispensasjon fra verneforskriften. Anbefaler at 
det aktuelle arealet tas ut av planen, alternativt at det legges inn hensynssone 
for båndlegging etter lov om naturvern slik at begrensningene i bruk av arealet 
er synliggjort i reguleringsplanen. 

• Viken Fylkeskommune, 26.06.23: Ingen merknader. 

• Fiskeridirektoratet, 26.06.23: Ingen merknader. 

• Kystverket, 21.06.23: Legger til grunn at planforslaget ikke vil føre til endringer 
av dagens bruk av sjøen eller føre til mer sjøtrafikk. På bakgrunn av dette har 
Kystverket ingen vesentlige merknader til planforslaget.  

Uttalelsene ligger vedlagt saken (vedlegg 4).  

Endringer etter offentlig ettersyn 

Det er gjort noen mindre endringer i plandokumentene som følge av merknaden fra 
Statsforvalteren: 

• Det er lagt til hensynssone båndlegging etter lov om naturvern over et mindre 
areal som er del av naturvernområde, H720. 

• Bestemmelse er tatt inn tilknyttet hensynssone H720, pkt. 3.2 

• Punkt i bestemmelse 2.1.1 om at det ikke stilles krav om noe minimum andel 
grøntareal innenfor byggeområdet. 
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3. Saksopplysninger 
Eiendommen ligger i strandsonen. Den er i dag regulert til kontor/industri/ lager og 
det har vært liknende virksomhet her fra langt tilbake. Ved begynnelsen av 2000-
tallet flyttet Vollen båtservice hit. 

Formål med planen 

Formålet med reguleringsplanen er å legge til rette for at det kan etableres 
permanente tidsriktige bygninger som sikrer at båtservicedriften kan opprettholdes 
og effektiviseres. Tillatelse for midlertidig plasthall er for lengst gått ut og erstattes 
gjennom planen med permanent nybygg, for industri med tilhørende kontorer, lager 
og forretning. 

Beskrivelse av tiltak 

Midlertidig plasthall fjernes, og nytt bygg oppføres der denne står. Høydene holdes 
lave i forhold til tillatt i gjeldende plan, for å minimere skyggelegging av 
naturreservatet. Bygninger trekkes i sin helhet inn på egen tomt. 

 
Eksisterende situasjon       Foreslått ny bebyggelse 
 
Båthavnen/bølgebryteren som er etablert for å etablere trygge arbeidsforhold for 
virksomheten, videreføres i endret formål (Småbåthavn) som medfører at 
dispensasjonen fra dagens formål ikke lenger er relevant.  
 
Kanten av bryggeanlegget på land lå v/ oppstart i sjøarealet utenfor eiendommen 
gbnr. 68/393. Det er gjennomført justering av eiendomsgrensene for å sikre at alt 
landarealet inngår i eiendommen.  

Miljøhensyn 
Hensynet til natur og miljø skal ivaretas, både i anleggsfasen og driftsfasen. Både 
landareal (i og utenfor planområdet (naturreservat)) og sjøen (Oslofjorden) er søkt 
sikret gjennom bestemmelsene. Dette gjelder f.eks. etablering av tekniske løsninger 
til vern av sjø mot avrenning av forurenset vann i anleggs- og driftsfasen (se 
rekkefølgekravene 4.2, 2. strekpunkt og 4.4, 2. strekpunkt). Se bestemmelsene, 
planbeskrivelsen og juridisk bindende Miljøprogram for mer detaljer. 
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4. Kommunedirektørens vurdering 
Helhetsforankring og -vurdering 
Planforslaget foreslår å videreføre dagens verkstedsdrift for båter i 
rehabilitert/oppgradert verkstedbebyggelse og nytt bygg til erstatning for midlertidig 
plasthall. Behovet for tjenestene som ytes, synes åpenbare og taler for en 
videreføring av anlegget. Planforslaget er i hovedsak i tråd med kommuneplanen, 
med unntak av et mindre areal som ligger innenfor naturreservatet og 
kommuneplanens krav til andel grøntareal. Etter kommunedirektørens vurdering er 
dette uproblematisk.  
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at planforslaget fokuserer på miljøtiltak for å 
beskytte areal i naturreservatet nord for planområdet og sjøen mot forurensning. 
Planforslaget vil sikre miljøet både til langs og til sjøs betydelig bedre mot 
forurensning fra virksomheten enn hva tilfellet er i dag. Kommunedirektøren ser det 
som et positivt tiltak ut fra både miljømessige og samfunnsmessige hensyn, da nytt 
anlegg vil ha bedre forutsetninger for mer moderne og miljøvennlig drift.  
 
Trafikkøkning, el-lading og septikmottak 
Tiltaket i planforslaget forventes ifølge forslagsstiller ikke å generere økt trafikk 
verken på sjø eller på land ettersom det kun planlegges for videreføring av 
eksisterende virksomhet med enkelte tilhørende tjenester knyttet til denne 
kjernevirksomheten (salg, el-lading). 
  
Bestemmelsene er begrensende for evt. aktivitet som går utover dette, ved at det er 
satt en stopper for tjenesteyting som er trafikkgenererende i bestemmelsenes pkt. 
2.2.1, med tanke på en evt. økning av tilbudet om el-lading eller etablering av 
septikmottak. 
 
Kommunedirektøren mener at dersom man i fremtiden ønsker å etablere 
septikmottak slik det er beskrevet ønske om å vurdere i miljøprogrammet (det pågår 
samarbeidsdialog med VEAS), og tilbudet om el-lading ønskes oppdimensjonert pga. 
økt etterspørsel for slikt i området, vil dette kreve en reguleringsendring. Det må i en 
evt. planprosess utredes virkninger av økt trafikk på sjø som følge av slik 
tilrettelegging.  
 
Endringer etter offentlig ettersyn 
Etter mottak av merknader v/ off. ettersyn har planmyndigheten vurdert om, og evt. 
hvordan planforslaget bør endres ift. de ulike tema som er adressert i disse 
Bjerkås naturreservat 
For å imøtekomme Statsforvalterens merknad til planen ift. naturvernområdet, er det 
tatt inn hensynssone for båndlegging etter lov om naturvern i plankartet. Denne 
synliggjør i reguleringsplanen de begrensningene som gjelder for arealet som følge 
av verneforskriften. I praksis vil båndleggingssonen ikke medføre endringer i 
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restriksjoner for det aktuelle arealet. Arealets status som naturvernområde gjør at 
alle tiltak her er avhengig av dispensasjon fra verneforskriften. Hensynssonen er 
angitt i plankartet som H720, og omfatter en liten del av Bjerkås naturvernområde.  
 

 
Kartutsnitt som viser utbredelsen av naturvernområde (lilla) opp mot plangrense (stiplet rød) og 
eksisterende bebyggelse. 
 
I bestemmelsenes pkt.3.2 er det videre tatt inn et punkt om hensynssone H720 – 
Bjerkås naturreservat – som angir følgende: «Arealer innenfor H720 er båndlagt etter 
lov om naturvern, og her gjelder Forskrift om Bjerkås naturreservat foran plan- og 
bygningsloven. Alle tiltak innenfor dette arealet skal avklares etter forskriften. 
 
Arealet båndlegges med hensynssone, i stedet for å tas ut, fordi deler av 
forankring/installasjoner tilknyttet virksomhetens kai/brygge ligger der. Ettersom dette 
kan ha behov for vedlikehold i fremtiden tas dette med i planområdet, men 
begrensningene som følger av forskriften for Bjerkås naturreservat synliggjøres i 
form av hensynssone – båndlegging. Dette er i tråd med Statsforvalterens uttalelse 
til offentlig ettersyn, og Kommunedirektøren stiller seg bak løsningen som er valgt. 
 
Tilleggsbestemmelse om grøntareal (2.1.1 i bestemmelsene) 
Bestemmelsen er tatt inn for å unngå behov for dispensasjon fra pkt. 12.2.2 i 
bestemmelsene til kommuneplanens arealdel (om andel grøntareal i arealer avsatt til 
byggeformål).  
 
FNs bærekraftsmål 
Samfunn  
Planforslaget tilrettelegger for videreføring av verkstedsdrift for båter med diverse 
arbeidsplasser. Kommunedirektøren vurderer det som en samfunnsmessig fordel å 
ha lett tilgjengelig båtverksted som sikrer at båteiere i Indre Oslofjord kan få utført 
service og reparasjoner med så kort reisevei som mulig. 
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Økonomi  
Planforslaget vurderes å være gjennomførbart og anses ikke å ha økonomiske eller 
juridiske konsekvenser for kommunen. 

Miljø 
Planområdet er i dag stort sett en asfaltert/betonglagt og bebygget flate/kai. I 
tilgrensende område nord for og utenfor planområdet ligger et naturreservat. Dette 
og Oslofjorden med sine miljøutfordringer rett utenfor bryggekanten skal ivaretas i 
planen. Planforslaget ivaretar naturmiljø (i reservatet og i sjø) ved tilrettelegging for 
mulighet for bedret praksis knyttet til videreføring av virksomheten som har risiko for 
å forurense. 

Vedr. Naturmangfoldloven §§ 8-12:  

§ 8. Kunnskapsgrunnlaget.  

Naturreservatet og planområdet er befart av BioFokus, og kunnskapsgrunnlaget om 
naturreservatet på nabotomten utenfor planområdet er utfyllende. Se vedlegg 9.  

§ 9. Føre var-prinsippet.  

Naturmangfoldsrapporten beskriver avbøtende tiltak som skal sikre at aktivitet i 
forbindelse med realisering av planen og drift i planområdet, ikke skal gi negative 
virkninger inn i naturreservatet. Som del av føre var prinsippet er det også sikret at 
forurensning fra virksomheten både under og etter gjennomføringen av planforslaget, 
ikke skal havne i sjøen.  

§ 10. Vurdering av samlet belastning.  

Basert på foreliggende kunnskap skal det sikres at tiltaket det planlegges for og 
virksomheten der, ikke påvirker naturreservatet eller sjøen negativt. Den samlete 
belastningen på økosystemene fra forurensning forventes derfor å avta som resultat 
av planforslaget, ettersom det ryddes opp i dagens virksomhet og sikres tiltak som 
ivaretar naturhensynene bedre i fremtiden.  

§§ 11 og 12.  

Det legges til grunn at utbygger skal bære kostnadene ved tiltak som sikrer at man 
unngår miljøforringelse, og at det skal benyttes miljøforsvarlige teknikker og 
driftsmetoder. Disse prinsippene skal legges til grunn for utforming av 
miljøoppfølgingsplaner (MOP) i tråd med planens miljøprogram som er blant 
dokumentene gitt juridisk virkning gjennom henvisning i bestemmelsene. Kommunen 
skal godkjenne MOP i gjennomføringsfasen.  
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5. Konklusjon  
Planforslaget sikrer tilrettelegging for videreføring av en ønsket og lett tilgjengelig 
verkstedsvirksomhet for båtfolk. Etter offentlig ettersyn er planforslaget justert og 
forbedret på noen punkter som beskrevet over. Moderniseringen vil sikre miljøet 
både til lands og til sjøs betydelig bedre mot forurensning fra virksomheten enn hva 
tilfellet er i dag. I oppgradert bygningsmasse som vil bli oppført iht. gjeldende regler 
og forslagsstillers ambisjoner som beskrevet i sakens miljøprogram, forventes et 
vesentlig forbedret arbeidsmiljø og mer effektiv og lokal drift. Planforslaget anbefales 
vedtatt. 

 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 
Vedlegg: 
V-nr. Tekst Dato v/ 

1. gangs 
behandling 

Evt. 
revisjon v/ 
2. gangs 
behandling 

1 Plankart 18.01.2023 05.09.2023 

2 Bestemmelser 20.03.2023 24.10.2023 

3 Planbeskrivelse 20.03.2023  

4 Merknader v/ off. ettersyn  25.06.2023 

5 Illustrasjonsplan 19.12.2022  

6 Overvannsplan 29.06.2022  

7 Solstudie 29.06.2022  

8 Miljøprogram 16.03.2023  

9 Naturfaglig uttalelse BioFokus 27.03.2020 - 

10 Designmal 01.07.2022  

11 Perspektiver-oppriss-snitt 28.06.2022  
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12 Landskapsanalyse 13.05.2019 - 

13 Protokoll fra 1. gangs behandling i FSK  02.05.2023 

14 Risiko- og sårbarhetsanalyse 15.04.2019  

15 Kommunedirektørens svar til innvendinger ved 
1. gangs behandling 

 04.01.2024 

Vedlegg:  

V1 - 202302_Plankart 
V2 - Reguleringsbestemmelser 241023 
V3 - forslagsstillers planbeskrivelse 200323 
V4 - innkomne uttalelser til offentlig ettersyn 
V5 - illustrasjonsplan-A10 191222 
V6 - overvannsplan A24 290622 
V7 - solstudie A20-23 290622 samlet 
V8 - miljøprgram 160223 
V9 - naturfaglig uttaltelse BioFokus 270320 
V10 - designmal 010722 
V11 - perspektiver-oppriss-snitt-A11-19 280622 samlet 
V12 - landskapsanalyse - 130519 
V13 - Saksprotokoll FSK 02052023 sak 82-23 
V14 - risiko- og sårbarhetsanalyse 150419 
V15 Kommundirektørens svar på innvendinger ved første gangs behandling - 
040124 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/21533 Andreas Kvam Lyngstad 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 2/24 
2 Kommunestyret 30.01.2024 5/24 
  

Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115, gbnr. 68/393 -  
Sluttbehandling 

Utvalg for plan og byggesak har behandlet saken i møte 24.01.2024 sak 2/24 

Behandling 

Saksbehandler Andreas Kvam Lyngstad innledet saken og svarte på oppklarende 
spørsmål. 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 med plankart datert 05.09.2023 og 
tilhørende bestemmelser datert 24.10.2023 og retningsgivende dokumenter 
som beskrevet i bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/21533 Andreas Kvam Lyngstad 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 2/24 
2 Kommunestyret 30.01.2024 5/24 
  

Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115, gbnr. 68/393 -  
Sluttbehandling 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 30.01.2024 sak 5/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Detaljregulering for Bjerkåsholmen 115 med plankart datert 05.09.2023 og 
tilhørende bestemmelser datert 24.10.2023 og retningsgivende dokumenter 
som beskrevet i bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/16742-6 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandles av Møtedato 
Eldrerådet  11.01.2024 
Ungdomsrådet 11.01.2024 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 11.01.2024 
Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 
Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 
 

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen 

…. 

…. 

 
1. Sammendrag og konklusjon 
Formannskapet vedtok den 20. juni 2023 å legge førsteutkastet for temaplan 
samferdsel og mobilitet 2024-2035 ut på høring. Høringsfristen er 15. desember 
2023.  

Temaplanen (vedlegg) inneholder informasjon om utfordringsbildet og trender 
fremover (kapittel 4). Planen foreslår fire innsatsområder og 19 strategier for å 
møte utfordringene og bidra til utviklingen innen samferdsel og mobilitet 
(kapittel 6).  

I saken redegjøres det blant annet for formålet med planen, 
kunnskapsgrunnlag, medvirkning og videre prosess. 
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2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Temaplan Samferdsel og mobilitet er forankret i vedtatt planstrategi for Asker 
kommune 2020-2024. Oppdrag med igangsetting av arbeidet med temaplanen er gitt 
i forbindelse med kommunestyrets behandling av Handlingsprogram 2021-2024.  
  
Temaplanen er en strategisk tverrsektoriell plan og gjelder for tjenesteområdene i 
kommunen, så vel som næringslivet og innbyggerne våre. Temaplanen skal ha en 
planperiode på 12 år med rullering hvert fjerde år.  

  
Rammer og mandat for arbeidet  

  
Mandat for temaplan Samferdsel og mobilitet ble vedtatt av formannskapet 
8.11.2022.  
  
Kommuneplanens samfunnsdel setter som mål at Askersamfunnet skal ha 
bærekraftige og samordnede transportløsninger. Kapittelet Langsiktig areal- og 
transportutvikling gir viktige føringer for hvilken utvikling Asker kommune ønsker 
fremover:  
 

• Samarbeide om det delte ansvaret for veinettet i Asker  
• Det grønne skiftet og utviklingen av Asker kommune til et lavutslippssamfunn  
• Nullvekstlinjen som definerer at bolig- og arbeidsplassvekst nord for denne 

linjen ikke skal skape vekst i personbiltrafikken. Denne tydeliggjør at det er 
store forskjeller fra nord til sør i kommunen og at det kreves stedstilpassede 
strategier og tiltak fremover.  

  
I mandatet ble det satt søkelys på de temaene som var viktig å utrede for å få et 
helhetlig bilde av hva som skal til for å få en bærekraftig samferdselsutvikling 
fremover, både med tanke på klima, økonomi og det sosiale aspektet av bærekraft:  

  
• Ansvar og eierskap til samferdselsanleggene er fordelt på Asker kommune, 

Statens vegvesen, Viken fylkeskommune, BaneNOR. I tillegg kommer 
tilbyderne av kollektivtransport.  

• Arbeid på det kommunale veinettet  
• Arealplanlegging for å legge til rette for et godt transportsystem  
• Prioritere planlegging, utbygging, drift og vedlikehold ut fra 

transportpyramiden, hvor det å redusere transportbehovet skal ha høyest 
prioritert, dernest øke andel gange og sykkel, øke andel kollektivreisende, 
regulere biltrafikk og gjøre bilbruk miljøvennlig.  

• Skape de nødvendige endringene i Askersamfunnet gjennom holdnings- og 
adferdsskapende arbeid.  

• Hvordan bruke ny teknologi for å nå målene  
  
I tillegg er følgende tverrgående temaer aktuelle for denne temaplanen:  
 

• Medborgerskap og frivillighet  
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• Innovasjon og digitalisering  
• Helsefremmende arbeid og folkehelse  
• Samfunnssikkerhet og beredskap  
• Universell utforming  
• Klima og miljø  

  
Kommuneplan for Asker, og dermed også temaplanen, baserer utviklingen av 
kommunen på at E18 gjennomføres som vedtatt i Nasjonal Transportplan. Det blir 
viktig med politisk påvirkning mot sentrale beslutningstagere, slik at ny E18 blir 
gjennomført som planlagt.  

  
Kvalitet på og status for det kommunale veinettet er et viktig tema i planen. Asker er 
fortsatt en ny kommune, og det pågår løpende et arbeid med å kartlegge og 
harmonisere standard på veinettet på tvers av kommunen. Forskjeller i 
trafikkmengde, behov og bruk av vei krever ulik standard, og tilpasning må skje over 
tid.  

  
Kunnskapsgrunnlag  

  
Det er utarbeidet et kunnskapsgrunnlag for temaplanen (vedlegg), som inneholder 
mer inngående informasjon om temaene som er dekket i planen.  

  
Resultat fra reisevaneundersøkelse for Asker gjennomført første halvdel av 2023 er 
forventet levert i løpet av høsten 2023. Dette er viktig informasjon for temaplanen. 
Kunnskapsgrunnlaget vil suppleres med resultatene fra denne 
reisevaneundersøkelsen når de foreligger. Det blir også nødvendig å revidere 
temaplanen på bakgrunn av funn i reisevaneundersøkelsen frem mot 
andregangsbehandlingen av planen i andre kvartal 2024.  
  
Innsatsområder og strategier  
  
Innsatsområdene er definert med bakgrunn i kunnskapsgrunnlaget, utfordringsbildet 
(kapittel 4 i temaplanen), samt mål og delmål fra kommuneplanens samfunnsdel. 
Innsatsområdene beskriver hva kommune særlig må prioritere for å møte 
utfordringene og nå målene fra kommuneplanen.  

  
Følgende fire innsatsområder er valgt ut for temaplan Samferdsel og mobilitet:  

  
• Reduksjon av transportbehovet  
• Grønn mobilitet  
• Kvalitet på kommunale veianlegg  
• Kunnskap, samarbeid og innovative løsninger  

  
For hvert innsatsområde er det gitt en kort beskrivelse av status og utfordringer, 
samt hvilke strategier (endringer) som må gjennomføres for å sikre måloppnåelse og 
utvikling i ønsket retning.  
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Avgrensninger  
 
Enkelte temaer innen samferdsel som håndteres i andre styrende dokumenter i 
kommunen går ikke denne temaplanen spesifikt inn på:  

• Masseforvaltning  
• Drift og vedlikehold av havner og indirekte konsekvenser for fjorden av økt 

kollektivtrafikk på fjorden  
• Transport i forbindelse med reiselivsnæringen  

  
Medvirkning  

  
Gjennom prosessen med sak om mandat og rammer og kunnskapsgrunnlaget, ble 
både utkast til mandatet og kunnskapsgrunnlaget presentert for Tofte, Heggedal og 
Slemmestad lokalsamfunnsutvalg (LSU), samt Ungdomsrådet, Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse og Eldrerådet. Under arbeidet med kunnskapsgrunnlaget er det 
gjennomført en spørreundersøkelse i Askers digitale innbyggerpanel om bildeling og 
mikromobilitet. Det ble også gjennomført arbeidsmøter med representanter fra 
bildelingsordninger, mikromobilitet, klimakampen og velforbund. Gjennom arbeidet 
med å fastsette innsatsområder og strategier har det vært medvirkning fra både 
Utvalg for samfunnstjenester og Utvalg for plan og byggesak. Det har også vært bred 
medvirkning internt i administrasjonen, for å forankre innsatsområder og strategier i 
fagmiljøene.  

  
Fremdriften frem mot førstegangsbehandling av temaplanen har vært stram, med 
kun syv måneder fra vedtatt mandat til førstegangsbehandling. Det har derfor vært 
en effektiv og komprimert medvirkning i forkant av førstegangsbehandlingen.  

  
Det er planlagt en bred medvirkningsprosess også i høringsperioden. Utover 
medvirkning med aktuelle råd og utvalg er det også planlagt medvirkning med 
aktører innen sykkel/idretten, næringslivet i Asker og personbilisme.   
  
Medvirkning er en kontinuerlig prosess og stopper ikke når planen er vedtatt. Når 
strategiene skal iverksettes og konkretiseres i tiltak, vil medvirknings- og 
forankringsarbeid pågå i egen organisasjon og ut mot innbyggerne  
  
Videre prosess i planarbeidet  
  
I høringsperioden vil kommunen motta skriftlige høringsinnspill fra innbyggerne. I  
tillegg skal saken legges fram for utvalg og råd. Høringsinnspill vil bli  
vurdert innarbeidet i utkastet til andregansbehandlingen. Planen skal 2. kvartal 2024  
til andregangsbehandling i formannskapet og deretter sluttbehandles i  
kommunestyret. 
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3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene 
Saken er relevant for alle de tre bærekraftsdimensjonene.  
 
Økonomiske konsekvenser   
 
De økonomiske rammebetingelsene for Asker kommune har blitt endret og 
økonomien er nå strammere enn tidligere. Det er et større behov for å utnytte de 
samferdselsanleggene vi allerede har. For å få flere til å gå, sykle eller ta kollektivt er 
det behov for å investere i noen fysiske anlegg, som manglende gang- og 
sykkellenker, innfartsparkering og infrastruktur langs sjøen. Men mindre store 
veiutbygginger og mindre belastning på veiene vi allerede har vil redusere 
kommende kostnader og flere aktive trafikanter er god samfunnsøkonomi og gir på 
sikt besparelser for kommunen innenfor eksempel helse og velferd.   
Et systematisk veivedlikehold vil kunne sikre veienes fulle levetid, og er besparende 
over tid. Samtidig stiller klimaendringer nye krav til veiene. Skal kvaliteten på de 
kommunale veianleggene holdes tritt, må det gjennomføres effektivt og målrettet 
vedlikehold, med tilstrekkelige vedlikeholdsbudsjetter.    
 
Sosiale konsekvenser   
 
Hvordan et samfunn organiserer sin samferdsel og mobilitet har betydning for 
innbyggernes fysiske og psykiske helse, muligheter for lik deltakelse i samfunnet, 
trivsel og livskvalitet, vaner og holdninger, oppvekst og alderdom, for å nevne noe.    
Ved å redusere bilbruken vil også luft- og støyforurensning langs veinettet reduseres. 
I tillegg vil økt gange og sykkel bidra til at innbyggerne i Asker blir med fysisk aktivt, 
dom er av stor betydning for forebyggende helsearbeid.   
Utenforskap og ensomhet er en av de store samfunnsflokene Askersamfunnet står 
overfor. Samtidig øker antallet eldre, en gruppe der mange har redusert mobilitet. Vi 
ser også at barn og unges deltagelse på fritidsaktiviteter ofte er avhengig av 
nødvendigtransporten. En satsning på kollektiv mobilitet gir likere muligheter til 
mobilitet og deltakelse i samfunnet. Satsningen på universell utforming er også 
sentralt sett i lys av det økende antallet eldre i kommunen, slik at man også i 
alderdommen eller ved nedsatt funksjonsevne ellers i livet kan delta i samfunnet på 
lik linje med andre. 
    
Miljømessige konsekvenser   
 
Transportsektoren er en av de største kildene til utslipp både i Asker, nasjonalt og 
globalt. I tillegg fører infrastruktur knyttet til samferdsel til store inngrep i naturen.    
Klimaet er allerede i endring. Atmosfæren og havene varmes opp, innlandsis og 
havis smelter og det globale havnivået stiger. Også nedbørsmønstrene er i endring, 
og det er ingenting som tyder på at endringene vil stoppe i tiden framover.    
I enkelte tilfeller kan det være motsetninger mellom klimatiltak og naturhensyn. En 
stor del av klimapolitikken i Norge baseres på en elektrifisering av transportsektoren. 
Elektrifiseringen vil kreve store investeringer i prosjekter innen fornybar energi, et 
omfattende nettverk av kraftledninger og ladestasjoner og en utvidelse av 
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jernbanenettet. Det betyr omfattende inngrep i naturen. Andre eksempler på 
dilemmaer er nedbygging av natur for å anlegge gang- og sykkelveier, eller lokale 
massedeponier for redusert kjøring av masser. Dette er kompliserte dilemmaer der vi 
i hvert enkelt tilfelle må veie klimagevinsten mot tap av naturlige karbonlagre og 
andre naturverdier. 
 
 
4. Tidligere behandling 
Mandatsaken  
 
Sak 0223/22 om mandat og rammer for denne temaplanen ble behandlet av 
formannskapet i møte av 8.11.22. Følgende vedtak ble fattet:   
 

1. Arbeidet med temaplan for samferdsel og mobilitet gjennomføres i henhold til 
rammer og føringer, som fremgår av mandatet i dette saksframlegget.  
   

2. Temaplanen legges frem for Kommunestyret for endelig behandling andre 
kvartal 2024.  

 
Førstegangsbehandlingen  
 
Formannskapet behandlet førsteutkastet til temaplan i møte den 20. juni 2023 (sak 
126/23), med følgende enstemmige vedtak:   
 

1. Temaplan Samferdsel og mobilitet, med følgende innsatsområder og 
tilhørende strategier, legges ut på høring med høringsfrist 15. desember 
2023:  

  
Innsatsområdene er:  

• Reduksjon av transportbehovet  
• Grønn mobilitet  
• Kvalitet på kommunale veianlegg  
• Kunnskap, samarbeid og innovative løsninger  

  
2. Det legges opp til en bred medvirkningsprosess i høringsperioden for å få 

innspill på innsatsområder og strategier som er foreslått i temaplanen.  
 

5. Kommunedirektørens vurdering 
Innsatsområdene og strategiene i temaplan Samferdsel og mobilitet skal bidra til at 
Asker kommune skal ha bærekraftige og samordnede transportløsninger og bidra til 
å nå de nasjonale målene for reduksjon i klimagassutslipp. For å realisere dette må 
vi rette oppmerksomheten mot innbyggernes behov og reisevaner, samtidig som vi 
ser på hvordan vi kan benytte samferdselsanleggene vi allerede har bedre og 
hvordan vi kan gjøre samferdsel tilgjengelig for alle innbyggerne. 
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Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Høringsutkast Temaplan samferdsel og mobilitet, 2024-2035 
Kunnskapsgrunnlag for temaplan samferdsel og mobilitet, 2023 
Protokoll førstegangsbehandling temaplan samferdsel 
Saksprotokoll formannskapet, 08112022, sak 223_22, Temaplan samferdsel og 
mobilitet - mandat og rammer 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/16742 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
  

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Eldrerådet har behandlet saken i møte 11.01.2024 sak 2/24 

Behandling 

Rådgiver Ingvild Hegrenæs innledet til saken (presentasjon). 

Karl Bønnhoff fremmet følgende innspill til planen:  

1. Fallulykker blant spesielt eldre er svært omfattende også i Asker. Dette gjelder 
særlig om vinteren med mange alvorlige brudd og helseskader som resultat. 
Eldrerådet henstiller til Asker kommune fortsatt å prioritere strøing på 
gangveier og fortau. Videre sikre at områder for av- og påstigning på busser 
sikres godt. 

2. Parkeringsnormen ved nye boområder må alltid være over 1,0. I tillegg må 
gjesteparkeringer og parkering for hjemmesykepleien være tilfredsstillende 
merket. Videre må det legges til rette for at det ved sosiale arenaer som 
svømmehaller, innbyggertorg, frivillighetssentraler og kulturarenaer er gode 
tilgjengelighet for privatbiler og gode parkeringsmuligheter. 

Arvid Gjesdal fremmet følgende innspill til planen:  

1. Planen må inneholde et bedre offentlig transporttilbud for innbyggere syd i 
kommunen. Eksempelvis: 
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• Direkte busser fra Søndre Asker (Holmsbu, Tofte, Filtvet, 
Klokkarstua) til Asker sentrum, Oslo og Drammen. 

• Bussforbindelse gjennom Oslofjord-tunellen. 
• Hurtigbåt fra Tofte/Filtvet til Drøbak og Oslo 

Elisabeth Takle Bye fremmet følgende forslag til planen:  

1. Utvidet bruk av Servicelinjen som går på kryss og tvers av kommunen på 
dagtid. For eksempel mellom Vollen og Heggedal. 

2. Eksisterende soner gir en veldig skjev virkning, og Eldrerådet ønsker derfor 
en revidering av soneinndelingen i Asker. 

Innstillingen i 2 punkter, med innspillene fremmet av Bønnhoff, Gjesdal og Takle Bye 
ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak  

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen 

– Fallulykker blant spesielt eldre er svært omfattende også i Asker. Dette 
gjelder særlig om vinteren med mange alvorlige brudd og helseskader 
som resultat. Eldrerådet henstiller til Asker kommune fortsatt å prioritere 
strøing på gangveier og fortau. Videre sikre at områder for av- og 
påstigning på busser sikres godt. 

– Parkeringsnormen ved nye boområder må alltid være over 1,0. I tillegg 
må gjesteparkeringer og parkering for hjemmesykepleien være 
tilfredsstillende merket. Videre må det legges til rette for at det ved 
sosiale arenaer som svømmehaller, innbyggertorg, frivillighetssentraler 
og kulturarenaer er gode tilgjengelighet for privatbiler og gode 
parkeringsmuligheter. 

– Planen må inneholde et bedre offentlig transporttilbud for innbyggere syd 
i kommunen. Eksempelvis: 

o Direkte busser fra Søndre Asker (Holmsbu, Tofte, Filtvet, 
Klokkarstua) til Asker sentrum, Oslo og Drammen. 

o Bussforbindelse gjennom Oslofjord-tunellen. 
o Hurtigbåt fra Tofte/Filtvet til Drøbak og Oslo 

– Utvidet bruk av Servicelinjen som går på kryss og tvers av kommunen på 
dagtid. For eksempel mellom Vollen og Heggedal. 

– Eksisterende soner gir en veldig skjev virkning, og Eldrerådet ønsker 
derfor en revidering av soneinndelingen i Asker. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/16742 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
  

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Ungdomsrådet har behandlet saken i møte 11.01.2024 sak 2/24 

Behandling 

Rådgiver Hege Oshaug innledet kort til saken. 

Aurora Lauvset fremmet følgende forslag i 14 kulepunkter til innstillingens punkt 2: 

Sykkel 
• Lyskryss som prioriterer syklister foran bilister 
• Eget sykkelfelt i tillegg til gangvei 
• Sykkelekspress veier for de som sykler fortere 
• Sykkelkart for å synliggjøre muligheten til å sykle til jobb 

 
Parkeringshus 

• Sykkelparkering istedenfor bilparkering 
• Elsykkelladere i parkeringshus 
• Høyere tidsavgift 

 
Kollektiv transport 

• Busskur med fire vegger 
• Sykkelstativ ved busskur 
• App for samkjøring, kan være et prosjekt for skoler (konkurranse om best 

app?) 
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• God fremkommelighet til busskur, med tanke på eldre, eks: brøyting og 
gangfelt til bussholdeplassen 

• Hyggen må prioriteres (ikke prioritert på prioriteringskart s.12) 
• Billigere buss og togbilletter 
• Tryggere skolevei for de som ikke bor rett ved skolen (eks: Brødholdt) 

 

Isak Gregers Eriksen fremmet følgende forslag til innstillingens punkt 2 med 2 
kulepunkter: 

• Ungdomsrådet ber kommunen jobbe aktivt for at hele Asker kommune blir en 
sone i Ruters rutesystem.  

• Ungdomsrådet ber kommunen arbeide aktivt for å knytte hele Asker sammen. 
Her må man jobbe opp mot Ruter og fylkeskommunen for bedre busstilbud 
som binder den sørlige og nordlige delen av kommunen sammen. 

Albert Loki Einarsson fremmet følgende innspill til punkt 2: 

Kollektiv transport 

• Asker Kommune, i kontakt med Ruter, skal prioriter og få en direkte buss 
mellom Asker sentrum og Sætre for og bedre kontakten mellom søndre asker 
og sentrum. 

Anton Toft Dahl fremmet følgende innstill til punkt 2: 

• Ungdomsrådet ønsker å slå sammen sone 3V og 4V, men beholde 2V til og 
med Slemmestad. Altså 2 soner i Asker kommune for å beholde prisene lave 
for de som skal kort, men også minske prisen for de som skal langt. 

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

Auroras Lauvsets forslag til nye kulepunkt i punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

Isak Gregers Eriksens første kulepunkt i punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

Gregers Eriksens andre kulepunkt i punkt 2 ble vedtatt mot 1 stemme (Toft Dahl) 

Albert Loki Einarssons forslag ble enstemmig vedtatt. 

Anton Toft Dahls forslag falt med 6 stemmer (Filip Haug-Brodersen, Mats Augdahl 
Karlsen, Eira Sele-Erlandsen, Isak Gregers Eriksen, Elias Figenschou og Aurora 
Lauvset)  
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Innstilling 

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Det gis følgende innspill til planen: 

Sykkel 

• Lyskryss som prioriterer syklister foran bilister 
• Eget sykkelfelt i tillegg til gangvei 
• Sykkelekspress veier for de som sykler fortere 
• Sykkelkart for å synliggjøre muligheten til å sykle til jobb 

 
Parkeringshus 

• Sykkelparkering istedenfor bilparkering 
• Elsykkelladere i parkeringshus 
• Høyere tidsavgift 

 
Kollektiv transport 

• Busskur med fire vegger 
• Sykkelstativ ved busskur 
• App for samkjøring, kan være et prosjekt for skoler (konkurranse om best 

app?) 
• God fremkommelighet til busskur, med tanke på eldre, eks: brøyting og 

gangfelt til bussholdeplassen 
• Hyggen må prioriteres (ikke prioritert på prioriteringskart s.12) 
• Billigere buss og togbilletter 
• Tryggere skolevei for de som ikke bor rett ved skolen (eks: Brødholdt) 
• Ungdomsrådet ber kommunen jobbe aktivt for at hele Asker kommune 

blir en sone i ruters rutesystem.  
• Ungdomsrådet ber kommunen arbeide aktivt for å knytte hele Asker 

sammen. Her må man jobbe opp mot Ruter og fylkeskommunen for 
bedre busstilbud som binder den sørlige og nordlige delen av kommunen 
sammen. 

• Asker Kommune, i kontakt med Ruter, skal prioriter og få en direkte buss 
mellom Asker sentrum og Sætre for og bedre kontakten mellom søndre 
asker og sentrum. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/16742 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
  

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 11.01.2024 
sak 2/24 

Behandling 

Rådgiver Ingvild Hegrenæs innledet til saken og besvarte spørsmål. 

Følgende forslag ble fremmet av May B. Myklebust: 

Rådet har følgende innspill til planen: 

• Asker kommune må sørge for at alle stasjoner og holdeplasser er 
universelt utformet og har god tilgjengelighet både sommer og vinter 

• Asker kommune skal være en pådriver overfor Ruter og Vy for at all 
kollektivtransport skal ha funksjonelle skinner/ramper for rullestolbrukere 
og betjeningsløsninger som kan brukes av alle, som for eksempel en app 
løsning 

• Skoleveier skal ha god fremkommelighet også for barn og unge med 
nedsatt mobilitet  

• Sykkelveier skal også legges til rette for handicapsykler og sykler med 
sidevogn 

• Kommunen må sørge for å få på plass flere hvilebenker rundt tettstedene i 
kommunen  
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Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

Myklebust forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Rådet gir følgende innspill til planen 

• Asker kommune må sørge for at alle stasjoner og holdeplasser er 
universelt utformet og har god tilgjengelighet både sommer og vinter 

• Asker kommune skal være en pådriver overfor Ruter og Vy for at all 
kollektivtransport skal ha funksjonelle skinner/ramper for 
rullestolbrukere og betjeningsløsninger som kan brukes av alle, som 
for eksempel en app løsning 

• Skoleveier skal ha god fremkommelighet også for barn og unge med 
nedsatt mobilitet  

• Sykkelveier skal også legges til rette for handicapsykler og sykler 
med sidevogn 

• Kommunen må sørge for å få på plass flere hvilebenker rundt 
tettstedene i kommunen  
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/16742 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
  

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Utvalg for samfunnstjenester har behandlet saken i møte 18.01.2024 sak 2/24 

Behandling 

Saksbehandler Ingvild Hegrenæs besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av Jensen, H på vegne av H, V og Frp til høringsinnspill til planen 
med ingress i punkter 1-13. 

Temaplanens beskrivelse av utfordringsbildet og trender, samt innsatsområdet og 
strategier, peker på viktige forhold for samferdsel og mobilitet. Utvalget er spent på 
høringsinnspillene fra Asker samfunnet, og ser frem til det videre arbeidet med 
planen. Utvalgets medlemmer har en rekke innspill som er både av strategisk og mer 
handlingsorientert karakter. 

Opplegget for det videre arbeidet er at administrasjonen skal vurdere hvilke 
høringsinnspill som skal innarbeides i utkastet til andregangsbehandling, og utvalget 
legger derfor ved en liste av ulike kategorier innspill som vedlegg til vedtakspunkt 2: 

Forslag fremmet av Homme-Mathisen, V på vegne av V, H og FrP til høringsinnspill 
til planen i punkter 14-22. 

Forslag fremmet av Hansen Aspås, FrP på vegne av FrP, H og V til høringsinnspill til 
planen i punkter 23-27. 
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1. Kunnskapsgrunnlaget er noe manglende og ikke helt oppdatert. Viken 
fylkeskommunes regionale planstrategi vil ligge til grunn for nye Akershus 
fylkeskommunes regionale planstrategi. Det arbeidet som nå har startet i 
Akershus vil være av stor betydning for Asker, ikke minst arbeidet med 
regional plan for areal og mobilitet. Forholdet til Oslo er særlig viktig, både for 
Akershus og Asker, og disse planene som nå skal utarbeides må ses i 
sammenheng med Askers temaplan, og særlig handlingsplaner som skal 
være forankret i temaplanen. 
Temaplanen har tilsynelatende tatt lite hensyn til kommuneplanens arealdel 
som ble vedtatt etter at en del av kunnskapsgrunnlaget ble utarbeidet. Ny 
arealplan har avsatt mye areal til ut- og innfartsparkeringer, så en bestilling om 
dette i temaplanen kan virke overflødig. Det interessante er drøfte hvordan få 
bygget og driftet flere innfartsparkeringsplasser 

2. Påvirke planleggingen av E 134 for ekspressbuss gjennom Oslofjordtunellen 
fra Måna via Sætre, Follestad, Lier og til Drammen. Det er meget gode 
bussforbindelser fra Måna til Oslo og det er gode togforbindelser fra Lier til 
Oslo. Frogn videregående skole ligger på Måna.  
Follestad Næringspark med 500 medarbeidere ligger ved E 134 uten 
kollektivtilbud. Vestre Viken bygger nytt sykehus på Brakerøya der det legges 
opp til mest mulig kollektivtransport. Dagens kollektivtilbud fra Asker 
kommune til Brakerøya/nye Drammen sykehus er (bortsett fra tog fra/til Asker 
sentrum) lite tilfredsstillende for både jobbpendlere og øvrig befolkning. Asker 
har et stort antall helsearbeidere som vil jobbe ved det nye sykehuset (ref. 
flyttingen fra Blakstad til Drammen). Disse har behov for kollektiv reisevei og 
parkeringsmulighet. 

3. Det er til dels store mangler på gang og sykkelveier, noe som er tatt opp i 
planen. Men de kommunene som har ferdigregulerte arealer langs 
Fylkesveiene får midler først. Det bør derfor være en målsetning om at Asker 
kommune som reguleringsmyndighet igangsetter regulering av flere viktige 
strekninger for gang og sykkelveier. 

4. Vestre Billingstad fremheves som et godt eksempel for fremtidige 
parkeringsløsninger. Dette er det nok delte meninger om har vært vellykket. 
Mange innbyggere har sagt klart fra om at løsningene ikke fungerer. 
Erfaringer fra dette prosjektet bør brukes i videre planlegging for å bedre 
tilsvarende store utbygginger i fremtiden og sikre bedre parkering både for 
beboere og besøkende enn det som er tilfelle på Vestre Billingstad. 

5. Viken nevnes flere ganger igjennom planen bør vel nå endres til Akershus 
Fylke 

6. Nye regionale forbindelser båtforbindelser sør-øst/vest for Asker vil danne 
grunnlag for nye arbeids- og bostedsregioner. Et eksempel på 
trekantsamband kan være Tofte-Horten/Holmestrand-Moss. 

7. Det må satses mer på interne tverrforbindelser i kommunen med mating til 
tog, båt og ekspressbusser i øst-vest og nord-sør retning. E134 vil være av 
strategisk betydning for utvikling av Asker Syd og en hovedakse for øst-vest 
kommunikasjon mellom Drammensregionen (E18 sørover og E134 vestover) 
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og Follo-Nordre Østfold med påkobling til E6 mot Gøteborg og E18 mot 
Stockholm. 

8. Prising av parkering bør bli rimeligere jo lengre fra Asker sentrum du kommer 
så folk velger å parkere på Spikkestad og Røyken istedenfor å kjøre bil til 
Asker å ta toget videre inn til Oslo. 

9. Det er en stor jobb å gjøre for at kollektivtilbudet skal bli likeverdig i hele Asker 
i fht reisetid. (Fra Nesøya benyttes det 45 min mer tid til reisemålet med bruk 
av kollektivt enn med privatbil. Fra Filtvet benyttes det 115min (1,5 t) mer med 
kollektivt enn bil). 

10. For å øke andelen gående er blant annet opparbeiding, vedlikehold og skilting 
av stier, smett, turveier, ferdselsveier og snarveier viktige tiltak. 
 

11. I vei og gatenormalen bør det vurderes å legges inn smalere veier for å senke 
farten og gjøre gang og sykkel bredere, delt og dermed tryggere både for 
gående og syklende. 

  

12. Temaplanen må drøfte bruken av droner og behovet for områder for 
etablering av droneplasser.  
 

13. For å sikre Asker nok nettkapasitet skal det være et mål at alle bygg i Asker i 
fremtiden skal være egen produsent av energi samt sikre lagringsmuligheter 
for energien.  
 

14. Asker kommune skal fortsette sitt påtrykk for å få til bedret tilbud på linje L1 
Spikkestadbanen med kortere reisetid eller høyere frekvens. Dette må 
prioriteres faglig og politisk i NTP 2026 – 37. 

15. Fortsette påtrykket for E134 Dagslett – E 18. Veien er viktig for gods- og 
næringstransporten i området og vil i tillegg avlaste veier gjennom Oslo.  

16. Ta i bruk fjorden som transportåre i større grad. Fortsette innsatsen for et 
utvidet hurtigbåttilbud på fjorden med flere avganger og anløpssteder med 
utslippsfrie hurtigbåter (Vollen, Slemmestad, Fornebu, Nærsnes, Nesøya, 
Holmen, Sætre, Tofte, Son). En effektiv pendlertrafikk på tvers av Oslofjorden 
vil kunne redusere pendlertrafikken gjennom Røyken/Asker, utvide 
arbeidsmarkedet og gi en raskere og mer pålitelig arbeidsvei, ikke minst for 
innbyggerne i søndre Asker. Det må også satses mer på bruk av sjøen som 
transportåre for gods- og varetransport. 

17. Asker kommune skal fortsette sin påvirkning for et utvidet tilbud med 
matebusser til båtanløp og togstasjoner.  

18. Intensivere innsatsen for å få innført en harmonisering av kollektivsatsene på 
begge sider av Oslofjorden og innlemme hele Asker kommune i takstsone 2. 

19. Jobbe for et bedre busstilbud mellom tettstedene i kommunen. Det må være 
mulig å reise kollektivt fra Tofte til Asker på en enkel måte. 
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20. Oppfordre Ruter til å benytte mindre og smalere busser – som elektriske 
minibusser - på ordinære ruter (ikke skolebusser), på Hurumhalvøya og andre 
steder, der veiene er smale og/eller belegget på bussene er lite. 

21. Satse på gode busskur som beskytter reisende mot regn og vind. 
Telefonladere i busskuret (f.eks. solcelledrevet) vil gjøre det lettere å reise 
med elektronisk billett. 

22. Legge til rette for lading av el. sykler i parkeringshus. 
23. Ny Røykenvei som knytter E134 og E18 sammen må innarbeides i nasjonalt 

planverk (NTP). 
24. Utrede og vurdere overtakelse av fylkeskommunale veier som starter og 

stopper i Asker kommune, dette med hensikt å effektivisere drift og 
vedlikehold og å utbedre veiene samt gang og sykkelveier. 

25. s 23: Innføring av brukerbetaling på Follestad kan ikke være et eksempel til 
etterfølgelse med hensikt å redusere trafikkbelastningen. 

26. Flere parkeringsplasser må fremskaffes. Spesielt parkeringsplasser i 
tilknytning til pendlerknutepunkter må fremskaffes. Parkering og hindre for 
biltrafikk omtales på s 24,26, og 27. Prinsippet som må legges til grunn for en 
reduksjon i biltrafikken er gulerot og ikke pisk.  Det må være enkelt å bruke 
kollektivløsninger slik at transportbehovet naturlig fases over fra bil over på 
kollektivløsninger. Asker kommune må legge til rette for at det er enkelt å 
velge kollektivt. 

27. s 35-49 bør komprimeres. Innholdet bør kunne reduseres til rundt 6-7 sider.  

Forslag fremmet av Aaby, SP, til høringsinnspill til planen i 13 punkter: 

- S.7: Under avsnittet “Avgrensinger” står det at denne temaplanen ikke går inn 
på temaet masseforvaltning- det er likevel nevnt flere ganger gjennom planen 
og knyttet opp til strategi.  

- S.23 Innovative løsninger for å redusere massetransport: Beskrivelse av 
pilotprosjekt- tekst som ikke hører hjemme i en temaplan.  

- s.18: Økonomi: avsnitt to refererer til Viken fylkeskommunes planer, det er lite 
hensiktsmessig å vedta en 12-års plan med allerede utdatert informasjon.  

- Generelt: Endre Viken fylkeskommune til Akershus  
- S. 25: Strategier: bør ha inn egen strategi for samkjøring 
- S. 26 Massetransport: Samtidig skal vi gjennom arealplaner og byggesaker 

oppfordre privat næringsliv til å gjøre det samme. Endres til: Samtidig skal vi 
gjennom arealplaner og byggesaker legge føringer for at privat næringsliv 
gjør det samme. 

- s. 26: Vurdere å bruke et annet eksempel enn Vestre Billingstad  
- s. 26: Midlertidig parkeringsplass på bakkeplan vil medføre mer nedbygd areal 

og mulig nedbygging av verdifull natur.  
- s. 28: Kollektivandelen på daglige reiser ...: Siste avsnitt beskriver prosjekt- 

tekst som ikke hører hjemme i en temaplan. 
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- s. 45 Evaluering og rapportering: Et veldig tynt avsnitt uten eksempler på 
hvordan måloppnåelse skal måles eller hvilke kriterier legger føringer for 
evaluering. Hvilke nøkkeltall skal det rapporteres på?  

- S.47 Tilgjengelighet og deltagelse: Avsnittet oppleves noe 
usammenhengende og uferdig.  

- S. 50/ Vedlegg s. i Strategi: Asker kommune skal bidra til å øke 
tilgjengeligheten av bildelingsordninger for å redusere innbyggernes behov for 
egen bil. Endres til: Asker kommune skal bidra til å øke tilgjengeligheten av 
bildelingsordninger og mulighet for samkjøring for å redusere innbyggernes 
behov for egen bil 

- S. 52 Vedlegg s. iii: Strategi: Asker kommune skal jobbe for faste 
samarbeidsplattformer med myndigheter, næringslivet, innbyggerne og 
frivilligheten for å dele behov, erfaringer og kunnskap. Endres til: Asker 
kommune skal jobbe for faste samarbeidsplattformer med myndigheter, 
tilstøtende kommuner, næringslivet, innbyggerne og frivilligheten for å dele 
behov, erfaringer og kunnskap.  

Forslag fremmet av Hatten, A, til høringsinnspill til planen i 3 punkter: 

• Samferdsel - servicelinje må bygges ut på kryss og tvers i kommunen 
• Planen må inneholde et bedre offentlig transporttilbud for innbyggere syd i 

kommunen. Eksempelvis:  
Direkte busser fra Søndre Asker (Holmsbu, Tofte, Filtvet, Klokkarstua) til 
Asker sentrum, Oslo og Drammen. 
Bussforbindelse gjennom Oslofjord-tunellen.  
Hurtigbåt fra Tofte/Filtvet til Drøbak og Oslo 

• Asker kommune må sørge for at alle stasjoner og holdeplasser er universelt 
utformet og har god tilgjengelighet både sommer og vinter. 

 

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt 

 

Høringsinnspill til punkt 2 fremmet av Aaby enstemmig vedtatt 

Høringsinnspill til punkt 2 fremmet av Hatten, A enstemmig vedtatt 

Høringsinnspill til planen til punkt 2 i punkter 1-26 foreslått av Jensen, H, Homme 
Mathisen, V og Hansen Aspås, Frp ble enstemmig vedtatt. 

Utvalgt sender over alle høringsinnspillene for videre arbeid med planen. Enstemmig 
vedtatt med ingress og punktene 1-43 

Vedtak  
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1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Det gis følgende høringsinnspill til planen fra hele utvalget: 

Temaplanens beskrivelse av utfordringsbildet og trender, samt innsatsområdet 
og strategier, peker på viktige forhold for samferdsel og mobilitet. Utvalget er 
spent på høringsinnspillene fra Asker samfunnet, og ser frem til det videre 
arbeidet med planen. Utvalgets medlemmer har en rekke innspill som er både 
av strategisk og mer handlingsorientert karakter. 

Opplegget for det videre arbeidet er at administrasjonen skal vurdere hvilke 
høringsinnspill som skal innarbeides i utkastet til andregangsbehandling, og 
utvalget legger derfor ved en liste av ulike kategorier innspill som vedlegg til 
vedtakspunkt 2: 

1. Kunnskapsgrunnlaget er noe manglende og ikke helt oppdatert. Viken 
fylkeskommunes regionale planstrategi vil ligge til grunn for nye 
Akershus fylkeskommunes regionale planstrategi. Det arbeidet som nå 
har startet i Akershus vil være av stor betydning for Asker, ikke minst 
arbeidet med regional plan for areal og mobilitet. Forholdet til Oslo er 
særlig viktig, både for Akershus og Asker, og disse planene som nå skal 
utarbeides må ses i sammenheng med Askers temaplan, og særlig 
handlingsplaner som skal være forankret i temaplanen. 
Temaplanen har tilsynelatende tatt lite hensyn til kommuneplanens 
arealdel som ble vedtatt etter at en del av kunnskapsgrunnlaget ble 
utarbeidet. Ny arealplan har avsatt mye areal til ut- og 
innfartsparkeringer, så en bestilling om dette i temaplanen kan virke 
overflødig. Det interessante er drøfte hvordan få bygget og driftet flere 
innfartsparkeringsplasser. 

2. Påvirke planleggingen av E 134 for ekspressbuss gjennom 
Oslofjordtunellen fra Måna via Sætre, Follestad, Lier og til Drammen. Det 
er meget gode bussforbindelser fra Måna til Oslo og det er gode 
togforbindelser fra Lier til Oslo. Frogn videregående skole ligger på 
Måna.  
Follestad Næringspark med 500 medarbeidere ligger ved E 134 uten 
kollektivtilbud. Vestre Viken bygger nytt sykehus på Brakerøya der det 
legges opp til mest mulig kollektivtransport. Dagens kollektivtilbud fra 
Asker kommune til Brakerøya/nye Drammen sykehus er (bortsett fra tog 
fra/til Asker sentrum) lite tilfredsstillende for både jobbpendlere og øvrig 
befolkning. Asker har et stort antall helsearbeidere som vil jobbe ved det 
nye sykehuset (ref. flyttingen fra Blakstad til Drammen). Disse har behov 
for kollektiv reisevei og parkeringsmulighet. 

3. Det er til dels store mangler på gang og sykkelveier, noe som er tatt opp i 
planen. Men de kommunene som har ferdigregulerte arealer langs 
Fylkesveiene får midler først. Det bør derfor være en målsetning om at 
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Asker kommune som reguleringsmyndighet igangsetter regulering av 
flere viktige strekninger for gang og sykkelveier. 

4. Vestre Billingstad fremheves som et godt eksempel for fremtidige 
parkeringsløsninger. Dette er det nok delte meninger om har vært 
vellykket. Mange innbyggere har sagt klart fra om at løsningene ikke 
fungerer. Erfaringer fra dette prosjektet bør brukes i videre planlegging 
for å bedre tilsvarende store utbygginger i fremtiden og sikre bedre 
parkering både for beboere og besøkende enn det som er tilfelle på 
Vestre Billingstad. 

5. Viken nevnes flere ganger igjennom planen bør vel nå endres til 
Akershus Fylke 

6. Nye regionale forbindelser båtforbindelser sør-øst/vest for Asker vil 
danne grunnlag for nye arbeids- og bostedsregioner. Et eksempel på 
trekantsamband kan være Tofte-Horten/Holmestrand-Moss. 

7. Det må satses mer på interne tverrforbindelser i kommunen med mating 
til tog, båt og ekspressbusser i øst-vest og nord-sør retning. E134 vil 
være av strategisk betydning for utvikling av Asker Syd og en hovedakse 
for øst-vest kommunikasjon mellom Drammensregionen (E18 sørover og 
E134 vestover) og Follo-Nordre Østfold med påkobling til E6 mot 
Gøteborg og E18 mot Stockholm. 

8. Prising av parkering bør bli rimeligere jo lengre fra Asker sentrum du 
kommer så folk velger å parkere på Spikkestad og Røyken istedenfor å 
kjøre bil til Asker å ta toget videre inn til Oslo. 

9. Det er en stor jobb å gjøre for at kollektivtilbudet skal bli likeverdig i hele 
Asker i fht reisetid. (Fra Nesøya benyttes det 45 min mer tid til reisemålet 
med bruk av kollektivt enn med privatbil. Fra Filtvet benyttes det 115min 
(1,5 t) mer med kollektivt enn bil). 

10. For å øke andelen gående er blant annet opparbeiding, vedlikehold og 
skilting av stier, smett, turveier, ferdselsveier og snarveier viktige tiltak. 
 

11. I vei og gatenormalen bør det vurderes å legges inn smalere veier for å 
senke farten og gjøre gang og sykkel bredere, delt og dermed tryggere 
både for gående og syklende. 

  

12. Temaplanen må drøfte bruken av droner og behovet for områder for 
etablering av droneplasser.  
 

13. For å sikre Asker nok nettkapasitet skal det være et mål at alle bygg i 
Asker i fremtiden skal være egen produsent av energi samt sikre 
lagringsmuligheter for energien.  
 

14. Asker kommune skal fortsette sitt påtrykk for å få til bedret tilbud på linje 
L1 Spikkestadbanen med kortere reisetid eller høyere frekvens. Dette må 
prioriteres faglig og politisk i NTP 2026 – 37. 

15. Fortsette påtrykket for E134 Dagslett – E 18. Veien er viktig for gods- og 
næringstransporten i området og vil i tillegg avlaste veier gjennom Oslo.  
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16. Ta i bruk fjorden som transportåre i større grad. Fortsette innsatsen for et 
utvidet hurtigbåttilbud på fjorden med flere avganger og anløpssteder 
med utslippsfrie hurtigbåter (Vollen, Slemmestad, Fornebu, Nærsnes, 
Nesøya, Holmen, Sætre, Tofte, Son). En effektiv pendlertrafikk på tvers 
av Oslofjorden vil kunne redusere pendlertrafikken gjennom 
Røyken/Asker, utvide arbeidsmarkedet og gi en raskere og mer pålitelig 
arbeidsvei, ikke minst for innbyggerne i søndre Asker. Det må også 
satses mer på bruk av sjøen som transportåre for gods- og 
varetransport. 

17. Asker kommune skal fortsette sin påvirkning for et utvidet tilbud med 
matebusser til båtanløp og togstasjoner.  

18. Intensivere innsatsen for å få innført en harmonisering av 
kollektivsatsene på begge sider av Oslofjorden og innlemme hele Asker 
kommune i takstsone 2. 

19. Jobbe for et bedre busstilbud mellom tettstedene i kommunen. Det må 
være mulig å reise kollektivt fra Tofte til Asker på en enkel måte. 

20. Oppfordre Ruter til å benytte mindre og smalere busser – som elektriske 
minibusser - på ordinære ruter (ikke skolebusser), på Hurumhalvøya og 
andre steder, der veiene er smale og/eller belegget på bussene er lite. 

21. Satse på gode busskur som beskytter reisende mot regn og vind. 
Telefonladere i busskuret (f.eks. solcelledrevet) vil gjøre det lettere å 
reise med elektronisk billett. 

22. Legge til rette for lading av el. sykler i parkeringshus. 
23. Ny Røykenvei som knytter E134 og E18 sammen må innarbeides i 

nasjonalt planverk (NTP). 
24. Utrede og vurdere overtakelse av fylkeskommunale veier som starter og 

stopper i Asker kommune, dette med hensikt å effektivisere drift og 
vedlikehold og å utbedre veiene samt gang og sykkelveier. 

25. s 23: Innføring av brukerbetaling på Follestad kan ikke være et eksempel 
til etterfølgelse med hensikt å redusere trafikkbelastningen. 

26. Flere parkeringsplasser må fremskaffes. Spesielt parkeringsplasser i 
tilknytning til pendlerknutepunkter må fremskaffes. Parkering og hindre 
for biltrafikk omtales på s 24,26, og 27. Prinsippet som må legges til 
grunn for en reduksjon i biltrafikken er gulerot og ikke pisk.  Det må være 
enkelt å bruke kollektivløsninger slik at transportbehovet naturlig fases 
over fra bil over på kollektivløsninger. Asker kommune må legge til rette 
for at det er enkelt å velge kollektivt. 

27. s 35-49 bør komprimeres. Innholdet bør kunne reduseres til rundt 6-7 
sider.  

28.S.7: Under avsnittet “Avgrensinger” står det at denne temaplanen ikke 
 går inn på temaet masseforvaltning- det er likevel nevnt flere ganger 
 gjennom planen og knyttet opp til strategi.  
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 29.S.23 Innovative løsninger for å redusere massetransport: Beskrivelse av 
  pilotprosjekt- tekst som ikke hører hjemme i en temaplan.  

30. s.18: Økonomi: avsnitt to refererer til Viken fylkeskommunes planer, det 
er lite hensiktsmessig å vedta en 12-års plan med allerede utdatert 
informasjon.  

31.Generelt: Endre Viken fylkeskommune til Akershus  

 32. S. 25: Strategier: bør ha inn egen strategi for samkjøring 

 33. S. 26 Massetransport: Samtidig skal vi gjennom arealplaner og  
  byggesaker oppfordre privat næringsliv til å gjøre det samme. Endres til: 
  Samtidig skal vi gjennom arealplaner og byggesaker legge føringer for 
  at privat næringsliv gjør det samme. 

34. s. 26: Vurdere å bruke et annet eksempel enn Vestre Billingstad  
35. s. 26: Midlertidig parkeringsplass på bakkeplan vil medføre mer nedbygd 

areal og mulig nedbygging av verdifull natur.  
36. s. 28: Kollektivandelen på daglige reiser ...: Siste avsnitt beskriver 

prosjekt- tekst som ikke hører hjemme i en temaplan. 
37. s. 45 Evaluering og rapportering: Et veldig tynt avsnitt uten eksempler på 

hvordan måloppnåelse skal måles eller hvilke kriterier legger føringer for 
evaluering. Hvilke nøkkeltall skal det rapporteres på?  

38. S.47 Tilgjengelighet og deltagelse: Avsnittet oppleves noe 
usammenhengende og uferdig.  

39. S. 50/ Vedlegg s. i Strategi: Asker kommune skal bidra til å øke 
tilgjengeligheten av bildelingsordninger for å redusere innbyggernes 
behov for egen bil. Endres til: Asker kommune skal bidra til å øke 
tilgjengeligheten av bildelingsordninger og mulighet for samkjøring for 
å redusere innbyggernes behov for egen bil 

40. S. 52 Vedlegg s. iii: Strategi: Asker kommune skal jobbe for faste 
samarbeidsplattformer med myndigheter, næringslivet, innbyggerne og 
frivilligheten for å dele behov, erfaringer og kunnskap. Endres til: Asker 
kommune skal jobbe for faste samarbeidsplattformer med myndigheter, 
tilstøtende kommuner, næringslivet, innbyggerne og frivilligheten for å 
dele behov, erfaringer og kunnskap.  

41. Samferdsel – servicelinje må bygges ut på kryss og tvers i kommunen 
42. Planen må inneholde et bedre offentlig transporttilbud for innbyggere syd 

i kommunen. Eksempelvis: Direkte busser fra Søndre Asker (Holmsbu, 
Tofte, Filtvet, Klokkarstua) til Asker sentrum, Oslo og Drammen). 
Bussforbindelse gjennom Oslofjord-tunnelen. Hurtigbåt fra Tofte/Filtvet til 
Drøbak og Oslo. 

43. Asker kommune må sørge for at alle stasjoner og holdeplasser er 
universelt utformet og har god tilgjengelighet både sommer og vinter. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/16742 Ingvild Hegrenæs 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 11.01.2024 2/24 
2 Ungdomsrådet 11.01.2024 2/24 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

11.01.2024 2/24 

4 Utvalg for samfunnstjenester 18.01.2024 2/24 
5 Utvalg for plan og byggesak 24.01.2024 3/24 
  

Temaplan for samferdsel og mobilitet - høring 

Utvalg for plan og byggesak har behandlet saken i møte 24.01.2024 sak 3/24 

Behandling 

Knutsen (FrP) fremmet på vegne av H, V og FrP, følgende forslag til punkt 2: 

Utvalget stiller seg bak de vedtatte innspill som ble fremmet i utvalg for 
samfunnstjenester i møte 18.01.24. 

Kommunedirektørens forslag, punkt 1, ble enstemmig vedtatt. 

Forslag fremmet av Knutsen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan for samferdsel og mobilitet tas til orientering 

2. Utvalget stiller seg bak de vedtatte innspill som ble fremmet i utvalg for 
samfunnstjenester i møte 18.01.24. 

 

 

 



 
 

 

  
 

Referatsaker - utvalg for plan og byggesak 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger. 
 
 
         
 
Dokumentet er elektronisk godkjent. 
 

      

Notat til referatsak 

Vår referanse 
24/00589-1 
 

Vår saksbehandler 
Jorunn Sørlie Tryti 

Dato 
11.01.2024 
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